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Datum: 14 september 2016 

Tijd: 19:30 - 20:30 

Locatie: Raadzaal 

Voorzitter: de heer M. Schreurs 

Toelichting: Kort verslag met de genomen besluiten  

Aanwezige leden Joost van Beek (D66), Har Beurskens (SV), Roy Coolen (SV), Michel 

Graef (SV), Berry Hermans (RO), Leon van Kessel (PL), Peter van 

Melick (CDA), Maurice Schreurs (CDA) Gerry Teeuwen (RO) en Ad 

Thomassen (VVD) 

Aanwezige overige 

raadsleden op 

tribune 

Rens Raemakers (D66) 

Vervanging Voorzitter Leon Linssen wordt vervangen door Maurice Schreurs 

De heer Engelen (RO) is afwezig, voor hem is geen vervanging  

Portefeuillehouders Arno Verhoeven en Stan Backus   

Ambtelijke 

ondersteuning 

Diana Noppers, Leon Jeurnink, Carmen Geraads en Erik Lucassen   

Derden Geen 

Publieke tribune -- 

  

 

 

Punt Omschrijving 

1 Opening  

  De plaatsvervangend voorzitter, de heer Maurice Schreurs opent de vergadering en 

heet iedereen van harte welkom. Hij maakt melding van de afwezigheid van de heer 

Leon Linssen (SV), en van de heer Jan Engelen (RO).  

2 Vaststellen agenda  

  De vergadering wordt conform conceptagenda vastgesteld, met dien verstande dat 

het raadsvoorstel over de zienswijze begrotingswijziging VRLN wordt toegevoegd 

als agendapunt 6b.  

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering  

  De besluitenlijst van de vergadering van 22 juni  2016 wordt vastgesteld Het woord 

beglazing wordt vervanging door verglazing (het gaat om bekabeling 

buitengebied). 

4 Spreekrecht niet-commissieleden  

  Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 

5 Presentatie en thema's  

  Er is geen presentatie in deze vergadering 

6 Raadsvoorstellen  

6.a Evaluatie notitie actieve en passieve informatievoorziening 

  De commissie is in het algemeen tevreden over de evaluatie. De heer Thomassen 

mist een expliciete vermelding in de notitie van de informatieverstrekking rondom 
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de bibliotheek. Mw. Teeuwen constateert dat er verschil is in de fysieke en de 

digitale dossiers. Met name worden de uitgaande brieven vaak niet opgenomen in 

het papieren dossier. Dit wordt beaamd, en hieraan wordt gewerkt. De heer van 

Beek vindt de evaluatie “de slager die zijn eigen vlees keurt”. De burgemeester 

antwoordt, dat juist daarom de evaluatie aan de raad wordt voorgelegd. De heer 

van Beek vindt dat het college wat actiever de informatie moet delen, en zich niet te 

zeer als eigenaar moet gedragen. Ook heeft hij vraagtekens bij de snelheid van 

levering van informatie. Vanuit het ambtelijk apparaat wordt opgemerkt dat er door 

de opstellers van de evaluatie (de griffier en de heer Lucassen) ook gekeken is naar 

de termijnen van afhandeling. De heer Hermans vraagt nog of het college ook de 

informatie checkt van informatie die van derden afkomstig is. De burgemeester 

antwoordt dat niet elke brief of rapport gecheckt wordt op inhoud. Dit vergt teveel 

kosten in relatie tot de baten. 

De commissie vindt het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 

27 september 2016. 

6.b Zienswijze begrotingswijziging Veiligheidsregio Limburg-Noord  

 Mw. Teeuwen herinnert nogmaals aan de motie om de gelden van het Rijk 

rechtstreeks aan de Veiligheidsregio te sturen, en geen extra gemeentelijke gelden 

daarbuiten naar de regio over te maken. De onderzoek van bureau Berenschot over 

de harmonisatie zal aan Mw. Teeuwen worden toegezonden. De burgemeester 

antwoordt dat er meer geld (ong. € 500.000,00) vanuit het Rijk beschikbaar is 

gesteld, en dat door de harmonisatie iets is ingeleverd. Per saldo meer geld 

beschikbaar.  Extra uitgaven van de regio, mede als gevolg van de uitkomsten van 

de cao, werden betaald uit de eigen reserve, maar ook die inzet is eindig. 

Alle besluiten van het AB worden in meerderheid genomen, en gelden dan voor alle 

gemeenten.  

De commissie vindt het voorstel rijp voor bespreking in de raadsvergadering van 

27 september 2016. 

7 Vanuit de raad ingekomen stukken  

7.a Brief deputé G. Koopmans 5jul16 met aanvulling op rapport ‘Sportuitgaven van 

Limburgse gemeenten 2010-2014' 

 Mw. Teeuwen licht de motivering van het agendapunt toe. Het destijds ontvangen 

rapport blijkt niet volledig mee overgekomen. Het volledige rapport zal door mw. 

Teeuwen aan de griffie worden gezonden. Het rapport bevat aanbevelingen over 

subsidiemogelijkheden voor gemeenten, met name op het gebied van 

(sport)accommodaties. De wethouder meldt dat er regelmatig overleg is met de 

provincie bij de ontwikkeling van diverse projecten. Hij noemt met name park 

Leudal Oost en de aanleg van een wielerbaan. Het project Leudal Oost krijgt op 

zeer korte termijn een vervolg door een plan van aanpak voor fase 3. Ook overleg 

met de provincie over subsidie is hier een onderdeel van. De commissie neemt 

kennis van de brief, en wacht het volledige rapport af voor een goed totaalbeeld.  

7.b BsGW 

 De heer Hermans licht de motivering van het agendapunt toe. Er is een 
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tussenbericht van de portefeuillehouder de heer Verlinden dat nadere 

beantwoording op zijn vraag zo spoedig mogelijk volgt nadat het Algemeen 

bestuur van de BsGW over dit onderwerp heeft gesproken bij de 2e 

bestuursrapportage. Het staat geagendeerd voor de vergadering van 22 september 

2016. De commissie stemt hiermee in.  

 8 Aan de commissie gerichte stukken  

 8.a. Standplaatsenbeleid 

 Dit stuk is geagendeerd naar aanleiding van vragen van raadslid Sleven over een 

afgegeven en een geweigerde vergunning. 

De portefeuillehouder antwoord dat de verleende vergunning enkele jaren geleden 

abusievelijk is  afgegeven in strijd met het beleid. Dit is echter geen reden om bij 

nieuwe aanvragen ook af te wijken van het vastgestelde beleid. Hieraan zal worden 

vastgehouden, en de verleende vergunning kent een aflooptermijn. Deze zal niet 

worden verlengd. Daarnaast wordt nog een vraag gesteld over een verschil tussen 

de regels voor een vrachtauto met aanhangende verkoopwagen volgens het 

standplaatsenbeleid en volgens het parkeer beleid. Bij het standplaatsenbeleid 

moet de wagen afgekoppeld worden geparkeerd, terwijl dit voor wat het 

parkeerbeleid juist niet mag. Dit zal worden uitgezocht. 

9 Stand van zaken  

9.a ONS Leudal  

  Mw. Diana Noppers meldt dat in de komende vergadering een presentatie gegeven 

wordt over de stand van zaken van de organisatieontwikkelingen. 

9.b Openstaande actiepunten  

  Er zijn geen openstaande actiepunten 

9.c Langetermijnkalender  

 De langetermijnkalender wordt voor kennisgeving aangenomen 

10 Ter afsluiting  

10.a Mededelingen  

  Er zijn geen mededelingen 

10.b Rondvraag  

  Er is niets voor de rondvraag 

10.c Sluiting  

  De voorzitter sluit de vergadering om 20:30 uur onder dankzegging voor de 

geleverde inbreng. De volgende commissievergadering bestuur en middelen is op 

19 oktober 2016.  

 


